

关于肯尼亚航空迁至广州白云机场 2 号航站楼的通知
Notice for Kenya Airways Relocation to
Terminal 2 Guangzhou Baiyun International Airport

2018 年 4 月 26 日起，肯尼亚航空 (KENYA AIRWAYS, 航司代码: KQ) 将改用广州白云机场全新 2 号航站楼 (T2) 运营广州至曼谷及内罗毕往返航班服务 (包括柜台值机服务)。原航站楼为广州白云机场 1 号航站楼(T1)。

Effective from 26th April 2018, Kenya Airways (Airline Code: KQ) will be relocated to the brand new Terminal 2 from Terminal 1 of the Guangzhou Baiyun International Airport for flight operations Guangzhou to Bangkok and Nairobi and round trip (including Check-in Counter and boarding services).

敬请注意更新讯息：(4 月 26 日起)

Please take note of the information below: (Effective from 26th April, 2018)

值机：

Check-in

肯尼亚航空值机柜台将位于 2 号航站楼 M 岛

Kenya Airways Check-in Counter will be located at M Island in Terminal 2

航班值机时间为 每天 18:55 – 20:55 分 (即柜台于航班起飞前 75 分钟关闭)

Check-in Counter Service at 18:55 – 20:55 daily (Counter will be closed 75 minutes prior to flight departure).

航班时刻：

Flight Schedule

内罗毕(NBO)-曼谷(BKK)-广州(CAN)，航班号 KQ886，预计抵达广州时间为每天 18:45 分(当地时间)

Nairobi(NBO)-Bangkok(BKK)-Guangzhou(CAN)，Flight No. KQ886，estimated time arrive in Guangzhou at local time 18:45 daily.

广州-曼谷-内罗毕，航班号 KQ887，预计广州起飞时间为每天 22:10 分(当地时间)

Guangzhou(CAN)-Bangkok(BKK)-Nairobi(NBO), Flight No. KQ887,
estimated time depart from Guangzhou at local time 22:10 daily.

转乘航班连接时间:

Flights Connecting/Transiting Time

国内与国际航班抵达 1 号航站楼转至肯尼亚航空航班(位于 2 号航站楼)或反向行程, 航班连接时间不少于 120 分钟

The flight(s) connecting to/from Kenya Airways in Terminal 2 to/from domestic carriers and international carriers in Terminal 1, the recommended connectivity time shall not be less than 120 minutes.

交通 (由广州白云国际机场官方发布):

Transportation (published by Guangzhou Baiyun International Airport Authority)

前往 2 号航站楼: 乘地铁 3 号线至机场北站(2018 年 4 月 26 日启用),或其他交通工具;

To Terminal 2: by Metro Line 3, disembark at Airport North Stop, or other public transportation;

2 号航站楼与 1 号航站楼的免费接驳交通:

Free movement between two Terminals

- 1) 穿梭巴士每天 24 小时循环往返,每 5 分钟发车,停靠点:1 号航站楼 10 号门,2 号航站楼 42 号门;

Shuttle bus movement 24 hours every 5 minutes, from Gate 42 at Terminal 2 to Gate 10 at Terminal 1;

- 2) 乘搭地铁于机场南站(1 号航站楼)与机场北站(2 号航站楼);

Metro movement between Airport South (Terminal 1) and Airport North (Terminal 2);

肯尼亚航空广州办事处联络:

Kenya Airways Contact in Guangzhou:

肯尼亚航空广州白云国际机场电话/TEL Kenya Airways office Guangzhou Baiyun International Airport: +86-20-36068800 值机手机/Duty Mobile: +86 15820208833

肯尼亚航空广州票务电话 /TEL Kenya Airways Guangzhou office: +86-20-38663221

